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      Notulen 3 juli 2023 
 
  

  Lenny Gleysteen  - LG  Koos Valeton - KV 

  Jiska Ouwerkerk-Houkema - JO  Hans Manschot (voorzitter) - HM 

  Johan Oude Engberink - JOE  Jeannette Tijs - JT 

  Marion Schothans-Hofstede - MS  Peter Stevens - PS 

  Marcia Reitsma - MR  Danielle Ros-Harbers - DH

  Harry Beuzekom - HB  

  Evelien Hondebrink (SDW) 

  Babet Nijhuis (gem.) - BN  aanwezig          afwezig 

 

     

 
1. Opening en vaststellen agenda 

HM opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. DH en JO zijn afwezig. 
 

2. Mededelingen 
KV bedankt iedereen voor de berichten en medeleven na het overlijden van zijn 
schoondochter. HM doet hetzelfde namens JO.  
 

3. Informatie van de gemeente 
Terugkoppeling verordening en beleidsregels Wmo/Jeugd; de verordening is op 20 juni 
vastgesteld. Op 4 juli worden de beleidsregels vastgesteld en daarna kan de Wmo-raad ook 
een antwoord verwachten. Hierna begint de uitvoering. Periodiek zal de Wmo-raad 
geïnformeerd worden wanneer er inhoudelijke wijzigingen plaatsvinden. 
Advies Wmo-raad stemmal; het uitgebrachte advies valt onder ‘Inclusie’. Een collega van BN 
pakt dit op. Het advies is vorige week bij beleid binnengekomen.   
SPUK/GALA; landelijk zijn er specifieke uitkeringen op gezond leven en preventie ve 
voorlichting. Gemeente moet hiervoor een plan schrijven voor september om in aanmerking 
te komen voor deze subsidie. De Wmo-raad wordt betrokken waar mogelijk. Onderwerpen 
zijn valpreventie, overgewicht, gezond leven. Het raakt ook het lokaal preventie - en 
sportakkoord. 
SPUK = specifieke uitkering, deze moet ook verantwoord worden. GALA = gezond en actief 
leven akkoord. 
Update visie maatschappelijk/sociaal domein; Aan hand van de methodiek lego bouwstenen 
is er met verschillende partijen gewerkt aan een visie op het sociaal domein. Vaststelling 
door het college en volgende week wordt dit nader besproken met het MT.  
Hugo Koetsveld is de betreffende beleidsambtenaar die dit gaat oppakken. 
 

4. Overzicht post en informatie  
LG is naar de bijeenkomst geweest over Inclusie op 26 juni. Inspirerende gastspreker, waarbij 
hij vertelde over opgroeien met een beperking. In verschillende subgroepen werd er nog 
over nagepraat. Beleidsadviseur Hugo Koetsveld gaat het beleid hierover opstellen. 
Evaluatie Markt Sociaal Domein. Alle informatie is gebundeld. Er ligt een voorstel om dit 
tweejaarlijks te organiseren. Qua opkomst waren er meer deelnemers uit de doelgroep 
verwacht. Informatie werd heel doelgericht opgezocht. Voor deelnemende organisaties was 
het vooral een goede netwerkbijeenkomst.  
 

5. Concept-Notulen 15 mei 2023 
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Blz 2;  
Op het verzoek van Evenmens om periodiek met de Wmo-raad om van gedachten te 
wisselen, alleen wanneer dit passend is. HM zal dit opnemen met Evenmens. 
 
N.a.v. 
De vervoerders zitten nog steeds in een juridisch conflict. In de tussentijd wordt ge keken of 
een tijdelijk contract afgesloten kan worden. Uitgangspunt is dat de het leerlingenvervoer 
doorgang moet vinden. 
 

6. Informatie vanuit de aandachtsgebieden 
Leerlingenvervoer; verder geen bijzonderheden 
Coaching zelfstandig leven; Na de bouwvak is er een evaluatie. PS geeft aan dat ze 2 pilots uit 
hadden willen voeren. Uiteindelijk is het 1 pilot met een groep met deelnemers met 
verschillende achtergronden geworden. 
Jeugd; er is veel complexe problematiek in de gemeente met duurdere trajecten. Veel 
drugsproblematiek, vanaf heden gaan ze anders proberen te werken. Wanneer een jongere 
vanuit veiligheidskant in beeld komt, gaat er met de politie een consulent van MEE mee om 
gelijk hulpverlening op te starten. 
Wanneer een jongere 18 wordt, dan valt deze niet meer onder jeugdconsulent. Overdracht 
naar andere instanties is per gemeente verschillend. BN geeft aan dat een groot deel van de 
jeugdigen onder jeugdhulp niet in beeld zijn bij de gemeente. Wanneer dit wel het geval is, 
dan wordt een overgangsperiode opgestart. Huisartsen worden niet altijd meegenomen in 
de overdracht. 18- / 18+ is een landelijk probleem. 
Binnenkort start een campagne over (v)echtscheidingen. Van licht tot zwaar en kinderen 
worden aangesproken om hulp te vragen. 
10 september is landelijke dag zelfdoding. Gemeente besteed hier op 17 september 
aandacht aan. 
Regiobeeld Twente 2023; een informatieve samenvatting over de regio. Wat doet de 
gemeente met dit stuk? BN gaat dit navragen. (actie) 

Antwoord  

“Het Regiobeeld vormt de basis voor een op te stellen Regioplan. Twentse Koers neemt hierin 
het voortouw de komende maanden. 

Adviesorganen sociaal domein worden ook bij de planvorming betrokken: op 27 september is 
een brede regionale bijeenkomst gepland.  

 
Achtergrondinfo: 

De zorg staat onder druk en daarom heeft het Rijk diverse akkoorden gesloten, waaronder het 
Integraal Zorg Akkoord.  

In het kader van dit IZA moeten regio’s zorgplannen maken.  
Het Regiobeeld bevat vele data over zorg en zorgbehoefte in onze regio en in onze gemeente.  

(Op de pagina’s 6-10 van het regiobeeld zijn de belangrijkste bevindingen te lezen.)” 

 
7. Informatie vanuit ouderenbonden, Cliëntenplatform/Netwerk en anderen 

Er is een middag geweest over palliatieve zorg. Mensen zijn hier in zijn algemeenheid niet op 
voorbereid. Voorlichting hierover is heel belangrijk. Niet alleen voor de zieke, maar ook voor 
mantelzorgers. 
Cliëntenplatform; gesprek over de modernisering adviesraden. Het CP vroeg zich af wie het 
initiatief had genomen voor de bouwstenensessie. Dit bleek een voorstel van de wethouders 
Lage Venterink en Dubbink. Evaluatie energietoeslag is aan de orde geweest. 90% van de 
inwoners uit de 120% groep heeft hier gebruik van gemaakt. De communicatie is erg goed 
gegaan. Het CP heeft ook advies uitgebracht over de cliëntondersteuning. De inhoud van de 
huidige stukken heeft het CP bevreemd. Uit landelijke cijfers blijkt dat inwoners met een 
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complexe vraag, laaggeletterd zijn of angstig zijn niet de gemeente durven te benaderen. In 
de nota vindt het CP dit niet terug. Er is geen CEO van de participatiewet. 
 
 

8. Sluiting 
HM sluit de openbare vergadering en vraagt de publieke tribune te vertrekken.  
Volgende vergadering maandag 11 september. 
De Wmo-raad gaat in beslotenheid verder.  
 


